

Environment, Occupational Health & Safety and Energy Management Policy

Trina Solar is committed to developing, designing and manufacturing of solar photovoltaic modules and related system-enhancing solutions to lower the overall cost of installed solar system. While supplying clean energy products, we pay attention to employee's health & safety and sustainable development. Our vision is to create a safe, healthy and environmentally-friendly workplace for employees and a harmonious green planet for mankind. We promise to use energy and natural resources responsibly and efficiently. Herewith we pledge the following:

1. Comply with all applicable EHS & energy management laws & regulations and meet interested parties' requirements.
2. Promote sustainable manufacturing and build an environmentally-secure planet by making efficient use of energy and resources and maximizing raw material recycling.
3. Commit to the prevention of pollution, occupational injury and illness to minimize its negative impact on environment and ensure employee's health and safety.
4. Proactively reduce occupational injury and illness risks and promote employee health and well-being.
5. Consistently reduce energy consumption and carbon emission from production and commercial operations by enhancing energy efficiency.
6. Enhance employee EHS & energy conservation awareness and encourage employees to participate in EHS & energy conservation programs.
7. Continually improve EHS & energy management performance via perfecting EHS & energy management system.
8. Provide transparent EHS reports to stakeholders and other relevant interested parties.
9. Pledge our support and commitment to help our suppliers to improve their EHS & energy management performance and take social responsibility.

CEO (Jifan Gao) : _____

Date : _____

环境、职业健康安全、能源管理方针

天合光能致力于太阳能光伏组件和系统解决方案的研发、设计和制造，以降低太阳能发电的整体成本。在为人类提供清洁能源产品的同时，我们注重员工的职业健康安全，注重企业与环境的协调发展。我们的愿景是为员工创造安全、健康、和谐的工作环境，高效地利用能源和自然资源，为人类创造天人合一的人居环境。我们承诺：

- 1、遵守环境、职业健康安全、能源法律法规，满足相关方要求。
- 2、合理利用能源、资源，最大限度循环利用原材料，倡导绿色可持续生产，创造一个有安全保障的生态环境。
- 3、实施污染预防，减少对环境的不良影响；实施职业伤害与疾病预防，为员工提供一个安全健康的工作环境。
- 4、积极减少职业伤害和疾病风险，促进员工身心健康。
- 5、不断提高能源使用率，以持续降低生产和商业运营过程中的能源消耗及温室气体排放。
- 6、增强员工环境保护、职业健康安全和节能意识，鼓励员工积极参与环境保护、职业健康安全和节能活动。
- 7、不断完善公司环境、职业健康安全、能源管理体系，持续改进公司环境、职业健康安全和能源绩效。
- 8、向股东和其他相关方提供透明的环境和职业健康安全报告。
- 9、促进供方环境、职业健康安全和能源利用改善，共同承担社会责任。

天合光能首席执行官（高纪凡）： _____

日期： _____